
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 17. TIL 19. JANUAR 2025 

Til stede fra styret: Kjetil Skogdalen, Grethe Johnsrud, Sander Ødelien, Bent Smørsteen 
og Bjørn Blichfeldt. 

Meldt forfall: Jakob Skarning Andersen og Sten Cato Nordsæther 

Til stede fra administrasjonen: rådgiver Silje Økland (starter arbeidsforholdet 17. februar 
d.å). og generalsekretær B. Kjartan Fønstelien. 

_________________________________________________________________________________ 

Styremøte 01/2025 - Bergen 

 

Sak 
01/25 

Godkjenning av møteinnkalling 
og saksliste,  
 
Vedtak: møteinnkalling og 
saksliste er godkjent. 
 

Styreleder  

Sak 
02/25 

Godkjenning av møtereferat 
styremøte 8. november 2024. 
 
Vedtak: møtereferat fra styremøtet 
8. november 2024 er godkjent. 
 

Styreleder Vedlegg:  
 
Møtereferat fra 
styremøtet 8. 
november 2024 

Sak 
03/25 

Årsregnskap 2024. 
 
Vedtak: foreløpig årsregnskap ble 
tatt til orientering. Saken legges 
fram på neste styremøte. 
 

Administrasjonen Vedlegg:  
 
Foreløpig 
årsregnskap. 

Sak 
04/25 

Arbeidsprogrammet med 
innkomne forslag fra årsmøtet 
2024. 
 
Kunne tilby medlemsfartøyene 
en bedre forsikringsordning enn 
den vi har i dag. 
 
Vedtak: styret ber 
administrasjonen invitere 
resurspersoner blant 
medlemmene1 til en 
ressursgruppe som skal kartlegge 
forskjellige forsikringsmuligheter. 

Styret og 
administrasjonen 

Vedlegg:  
 
Eksiterende avtale 
med Søassuransen 
Danmark datert 5. 
april 2024. 
 
Forskrift om særlige 
regler for skip som 
er vernet eller fredet 
og fører flere enn 12 
passasjerer.  



NFF sammen med 
fartøyvernsentrene og 
Riksantikvaren bør arbeide for 
opparbeidelse av et fond til bruk 
for langvarige og kostbare 
restaureringsprosjekter ved 
fartøyvernsentrene. Beløp: 
kroner 25 000 000. 
 
Vedtak: styret ber 
administrasjonen undersøke 
mulighetene for et samarbeide 
fylkeskommunen, 
fartøyvernsentrene og 
Riksantikvaren om å arbeide for et 
slikt fond. Administrasjonen 
fremmer en sak om arbeidet og 
forslag til utforming av fondet på 
styremøtet   
 
Gjennom egne aktiviteter og 
samarbeid bidra til et godt og 
aktivt miljø innenfor kystkultur. 
 
Vedtak: styret ber 
generalsekretæren oppdatere 
hjemmesidene, adresselister og 
medlemslister, fokusere på 
åpenhetskulturen og styrke 
samarbeidet i organisasjonen. 
Styret ber også generalsekretæren 
i større grad benytte seg av 
resurspersoner blant 
medlemmene. Samt opprettholde 
det gode samarbeidet med andre 
kystkulturmiljøer2.   
 
Utarbeide en plan for hvordan 
det politiske landskapet skal 
nås for å styrke 
tilskuddsordningen i post 74. 
 
Vedtak: Kjetil Stordalen, Bent 
Smørsteen og Kjartan Fønstelien 
utarbeider en plan for og starter 
arbeidet med påvirkning av 
aktuelle personer og miljøer i det 



politiske landskapet på lokalt, 
regionalt og nasjonalt nivå. 
Gruppen skal i tillegg søke etter 
ressurspersoner blant 
medlemmene for å etablere en 
ressursgruppe til politisk arbeid. 
Det skal legges fram en 
orienteringssak om tema på neste 
styremøte.  
 
Ressursgruppe knyttet til 
rådgiving til medlemsfartøy i 
forhold til Sjøfartsdirektoratet. 
 
Vedtak: styret ber 
generalsekretæren etablere en 
ressursgruppe med 
ressurspersoner blant 
medlemmene samt ta kontakt 
med Sjøfartsdirektoratet for å 
forhøre seg om oppfølgingen av 
Veteranbåtsertifikatet. Det skal 
legges fram en sak om tema på 
neste styremøte. 
   

Sak 
05/25 

Tilbakemelding fra 
Kulturminnefondet om samme 
mulighet til å motta midler fra 
Kulturminnefondet for fredete 
og vernede fartøy.  
 
Vedtak: styret tok orienteringen til 
etterretning og konstaterte at 
fredede, vernede («listeførte») og 
andre fartøy Kulturminnefondet 
anså som verneverdige, hadde 
blitt tildelt støtte. Styret ba om at 
hjemmesiden oppdateres med 
tanke på støtte fra 
Kulturminnefondet.   
 

Orientering fra 
Direktør i 
Kulturminnefondet 
Simen Bjørgen 

Vedlegg:  
 
Forskrift om 
vedtekter for Norsk 
kulturminnefond. 
 
Tildelingsbrev 2025 
for Norsk 
kulturminnefond 
 
Stortingsmelding nr. 
16, 2004-2005, 
«Leve med 
kulturminner».  
Link: St.meld. nr. 16 
(2004-2005) - 
regjeringen.no 
 
 
 
 



Sak 
06/25 

Landskonferansen 2025. 
 
Vedtak: på grunn av 
ressursmangel siste halvår i fjor 
og få personressurser i 
administrasjonen fram til midten 
av februar blir neste 
landskonferanse i februar/mars 
2026.   

Styret  

Sak 
07/25 

Faglig program årsmøtet. 
 
Vedtak: årsmøtet i Norsk Forening 
for Fartøyvern 2025 arrangeres i 
Trondheim i oktober,  
 
Det faglige programmet skal 
fokusere på tilskuddsordninger. 
Styret ber administrasjonen 
komme tilbake med dato og en 
oversikt over representanter fra 
tilskuddsordninger mv. som skal 
inviteres til å holde forelesninger 
og delta i debatter om temaet. 
  

Styret  

Sak 
08/25 

Årets oppussing, ev. 
rederiforbundet. 
 
Vedtak: saken tas opp på neste 
styremøte.  
 

Styret  

Sak 
09/25 

Fartøyvern for fremtiden status 
 
Vedtak: styret tok 
generalsekretærens orientering 
om at Norsk Forening for 
Fartøyvern har fått ytterligere 8,7 
millioner kroner for de neste tre 
årene fra Sparebankstiftelsen 
samt at midlene vil bli utlyst i 
næreste framtid til etterretning. 
 
  

Administrasjonen  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 
10/25 

Endringer i 
momskompensasjonsordningen 
for frivillige organisasjoner. 
Høringsforslag fra Kultur- og 
likestillingsdepartementet.   

 
Vedtak: styret tok saken til 
orientering. 
 

Administrasjonen Vedlegg:  
Høringsforslag fra 
Kultur- og 
likestillings-
departementet. 
 
Innspill fra Norsk 
Forening for 
Fartøyvern. 
 
Innspill fra 
Kulturvernforbundet 

Sak 
11/25 

Nettsidene, bilder, video, tekst. 
 
Vedtak: styret ber 
administrasjonen oppdatere 
nettsidene med blant annet, 
videoer, bedre koblinger til 
medlemsfartøyene, oppdaterte 
medlemslister, arrangements -
kalender, årshjul for 
tilskuddordninger, diskusjonsfora 
mv. Adminstrasjonen orienterer 
om prosessen neste styremøte.  
  

Styret  

Sak 
12/25 

Medlemsmiljøer og 
tilrettelegging fra kommuner og 
Fylkeskommuner.  
 
Vedtak: Styret ber 
administrasjonen lage en oversikt 
over fylkeskommunale og 
kommunale støtteordninger til 
fartøyvern. I tillegg skal det gis 
tilbud til medlemmene om 
bistand til innspill til kommunale 
og fylkeskommunal planer 
gjennom nettsiden.    
 
 
 
 
 
 
 
 

Administrasjonen  



Sak 
13/25 

40 år med Norsk forening for 
fartøyvern 16. juni. 
 
Vedtak: jubileet markeres i 
samband med fartøyvernets dag 
21. juni.  
 
Det legges ut en sak om jubileet 
på hjemmesiden og i sosiale 
media. 
 
Det lages T-skjorter til jubileet.  
  

Styret  

1Med medlemmene menes folk tilknyttet medlemsfartøyene. 

2Med kystkultur menes også innlandsmiljøer og fartøy som ligger i innlandet. 

I samband med styremøte møtte styret medlemmer fra Vestland fylke og fikk omvisning 
på slepebåten MS «Vulcanus» av Styreleder i Veteranskipslaget Fjordabåten MS 
«Granvin», styremedlem i Bergens Nasjonale Veteranskipshavn og styremedlem i 
Fjordabaatane Tove Torkildsen og direktør i Bergen Nasjonale Veteranskipshavn og 
styremedlem i MS «Vulcanus» Egil Sunde.  

MS «Vulcanus» ble bygget for det Bergenske Dampskipsselskap i 1959. Fartøyet er 
bygget på Bolsøens verft i Molde og har en hovedmaskin fra Alpha i Danmark med 960 
hestekrefter.  

 

 


